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Protokół Nr IX/2025 

IX Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 31 stycznia 2025 r. w godz. 11.00 – 12.24 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

IX Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 31 stycznia 2025 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz. 11.00 – 12.24. 

Obrady IX Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

Pani Anna Rygielska – Kierownik Wydziału Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, 

Pani Stanisława Mrozek – Przewodnicząca Powiatowej Rady Seniorów w Wołowie,  

Pani Anna Mądrzycka – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. 

 

Przewodniczący powitał uczestników obrad IX Sesji. Zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji 

uczestniczy 17 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 17 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jarosław Iskra 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Artur Kulesz 

12. Agnieszka Łukaszewska 

13. Paweł Pirek 

14. Barbara Rabiega 

15. Bohdan Stawiski 

16. Józef Szumilas 

17. Katarzyna Uran 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych o 

uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VIII/24. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadań z zakresu  administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 roku. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 
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Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

V/34/15 Rady Powiatu Wołowskiego  w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do 

Stowarzyszenia „Rzeczpospolita Samorządna”. 

10. Przedstawienie Radzie Powiatu raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Wołowskiego na lata 2017 - 2020 z perspektywą do roku 2024" za lata 2022 - 2023.  

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu 

ochrony środowiska dla powiatu wołowskiego na lata 2024 - 2027 z perspektywą do roku 2030. 

12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024 r. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Wolne głosy, komunikaty. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr VIII/24. 
 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr VIII/24. 

 

r. M. Cukrowski zgłosił powtórzenie treści w punkcie 2, w momencie kiedy Przewodniczący wniósł o 

rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty. Powtórzenie dotyczyło Rozpatrzenia projektu oraz 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, 

Kultury i Sportu na rok 2025, które w treści powyższego protokołu pojawiło się dwukrotnie jako punkt 10 

oraz 11 porządku obrad. Dodał, iż punkt 10 powinien dotyczyć Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Infrastruktury i Środowiska.  

 

Przewodniczący zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu nr VIII/24 wraz z autopoprawką 

zaproponowaną przez r. M. Cukrowskiego. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr VIII/24 wraz z autopoprawką zaproponowaną przez r. M. Cukrowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 
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Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr VIII/24 wraz z autopoprawką 

zaproponowaną przez r. M. Cukrowskiego. 

 

Ad 4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż w minionym okresie nie wpłynęły żadne zgłoszenia do wystąpienia w 

ramach wniosków i oświadczeń obywatelskich. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadań z zakresu  administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach ze względu na chwilowe problemy techniczne. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

r. W. Krochmal zwrócił się z pytaniem do P. Starosty J. Janasa o ilość środków otrzymanych na zadania 

zlecone ustawowo w przedmiotowej uchwale. Wobec tego zapytał czy Powiat Wołowski jest w stanie 

zrealizować powyższe zadania. Zaproponował wystąpienie do rządu o zwiększenie środków w 

momencie, gdy ich ilość będzie niewystarczająca. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: P. Starosta J. Janas, r. W. Krochmal. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji zadań z 

zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 

2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, 

Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 



str. 4 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji zadań z 

zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji 

wojskowej w 2025 roku. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący udzielił głosu P. Skarbnikowi celem omówienia projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

P. Skarbnik poinformował, iż powyższy projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Wobec tego zwrócił się do radnych o 

zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 12 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr VIII/59/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2025 rok. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

V/34/15 Rady Powiatu Wołowskiego  w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższy projekt uchwały wynika z wniosku, który złożył. Dodał, iż 

regulacja diet w Powiecie Wołowskim nie miała miejsca od 2015 roku. Nadmienił, iż pokłada nadzieję w 

tym, że zmiana wysokości diet dla radnych wpłynie na działalność w kontekście funkcjonowania 

zarówno jako radnych, jak i na efektywność funkcjonowania w lokalnych społeczeństwach. Zgłosił 

autopoprawkę do projektu przedmiotowej uchwały. Następnie udzielił głosu Radcy Prawnemu celem 

sprecyzowania treści autopoprawki. 

 

Radca Prawny M. Cichy odparł, iż autopoprawka dotyczy obowiązku publikacji w Dz.U. Woj. 

Dolnośląskiego w § 3, otrzymująca treść „Wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej opublikowania 

w Dz.U. Woj. Dolnośląskiego.” 

 

Członek Zarządu B. Stawiski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady R. Zająca o argumenty 

merytoryczne będące uzasadnieniem podjęcia przez Radę Powiatu Wołowskiego uchwały w sprawie 
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ustalenia wysokości diet dla radnych. Nadmienił, iż nie zgadza się z tym, iż zwiększona wysokość diet 

dla radnych będzie miała lepszy wpływ na ich pracę. 

 

Dyskusja w sprawie wysokości diet dla radnych. W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady R. 

Zając, Członek Zarządu B. Stawiski, r. K. Uran.  

 

Podczas dyskusji r. K. Uran przedstawiła swoje stanowisko w sprawie podniesienia diet radnym Powiatu 

Wołowskiego odczytując jego treść. 

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

r. W. Krochmal zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

r. K. Uran wyraziła swoje zdanie n/t zabierania głosu w momencie przedstawiania swojego stanowiska w 

sprawie podniesienia diet radnym Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż wypowiedź r. K. Uran była bezprzedmiotowa. Zarządził ponowne 

sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji uczestniczy 17 radnych.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez r. W. 

Krochmala. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Borzyński, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, 

Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Janusz Dziarski, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran 

 

Wobec powyższego Przewodniczący zamknął dyskusję. Następnie przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr V/34/15 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych wraz z autopoprawką w § 3 - 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej opublikowania w Dz.U. Woj. Dolnośląskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Rafał Zając 

PRZECIW (4) 

Janusz Dziarski, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Borkowski, Barbara Rabiega 

 



str. 6 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 

2 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr V/34/15 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych wraz z autopoprawką w § 3 - 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej opublikowania w Dz.U. Woj. Dolnośląskiego. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do 

Stowarzyszenia „Rzeczpospolita Samorządna”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

„Rzeczpospolita Samorządna”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef 

Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 

głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

„Rzeczpospolita Samorządna”. 

Ad 10. Przedstawienie Radzie Powiatu raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Wołowskiego na lata 2017 - 2020 z perspektywą do roku 2024" za lata 2022 - 2023. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego.  

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

Programu ochrony środowiska dla powiatu wołowskiego na lata 2024 - 2027 z perspektywą do roku 

2030. 

Przewodniczący Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

r. J. Szumilas nadmienił o zgłoszonej uwadze względem przedmiotowego programu na posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Uwaga dotyczyła rozbieżności pomiędzy 

liczbą mieszkańców Gminy Brzeg Dolny na stronie 40, w 9 wierszu oraz na stronie 18. Zwrócił się z 

prośbą o zweryfikowanie błędu. 
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Przewodniczący odparł, iż powyższy błąd został zweryfikowany. Nadmienił, iż Kierownik Wydziału 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – P. Anna Rygielska drogą elektroniczną przesłała skorygowane dane 

względem liczby mieszkańców Gminy Brzeg Dolny na stronie 40. Prawidłowa liczba mieszkańców 

wynosi 12,5 tys. W związku z tym zaproponował głosowanie nad podjęciem powyższej uchwały wraz z 

autopoprawką, uwzględniająca prawidłową liczbę mieszkańców Gminy Brzeg Dolny na stronie 40. 

Dodał, iż Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na wczorajszym 

posiedzeniu jednogłośnie wyrazili zgodę aprobaty aby wprowadzić ww. zmianę do przedmiotowego 

programu. 

r. J. Szumilas odnosząc się do działu Gospodarki Odpadami i Zapobieganiu Powstawaniu Odpadów w 

ww. programie zwrócił uwagę na zagrożenie dla osiągnięcia wskaźnika wzrostu ilości odpadów 

komunalnych zbieranych w sposób selektywny. Podkreślił niski poziom wskaźnika zarówno na terenie 

Powiatu Wołowskiego, jak i Województwa Dolnośląskiego. Następnie zgłosił problem dotyczący 

utylizacji zużytych tekstyliów. Wraz z nowymi przepisami zużyte tekstylia należy oddawać do 

PSZOKów czyli punktów selektywnej zbiórki odpadów tekstylnych. Dla mieszkańców obrzeży gmin 

wykonanie powyższego przepisu może być problematyczne, wobec czego gminy powinny ułatwiać 

utylizowanie tychże odpadów. Nawiązując do zbiórek wielogabarytowych, które w określonym czasie 

organizowane są na terenie gmin zaznaczył, iż warto byłoby zorganizować takie zbiórki z możliwością 

przekazywania zużytych tekstyliów. Docelowo należałoby zobowiązać także producentów do oddawania 

odpadów tekstyliów w miejsce zakupu, tak jak ma to miejsce w przypadku m.in.: sprzętów AGD. Dodał, 

iż samorządy powinny służyć pomocą w rozwiązaniu powyższego problemu aby zużyte tekstylia nie 

trafiały do lasu, tak jak np. gruz budowlany bądź zużyte opony. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały wraz z autopoprawką 

zgłoszoną przez r. J. Szumilasa. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu ochrony 

środowiska dla powiatu wołowskiego na lata 2024 - 2027 z perspektywą do roku 2030 wraz z 

autopoprawką zgłoszoną przez r. J. Szumilasa dotyczącą zmiany liczby mieszkańców Gminy Brzeg 

Dolny na stronie 40. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef 

Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

ochrony środowiska dla powiatu wołowskiego na lata 2024 - 2027 z perspektywą do roku 2030 wraz 

z autopoprawką zgłoszoną przez r. J. Szumilasa dotyczącą zmiany liczby mieszkańców Gminy 

Brzeg Dolny na stronie 40. 

Ad 12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024 r. 

Przewodniczący poinformował, iż materiały zostały dostarczone drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 
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Ad 13. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, iż ze względu chorobę nie brał udziału w żadnych wydarzeniach oraz 

przedsięwzięciach. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

r. K. Uran zapytała P. Starostę J. Janasa czy pisma składane przez radnych w imieniu zarówno sołtysów, 

jak i innych osób trafiają do odpowiednich komórek organizacyjnych.  

 

P. Starosta J. Janas w odpowiedzi na pytanie r. K. Uran potwierdził, iż pisma składane przez radnych 

trafiają do odpowiednich komórek organizacyjnych i są przez nie rozpatrywane. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 16. Wolne głosy, komunikaty. 

 

r. W. Krochmal zwrócił uwagę na zabłocone samochody, które notorycznie przemieszczają się przez 

miasto, zanieczyszczając je i generując tym samym ogromne straty dla gmin. W związku z tym złożył 

wniosek o kontrole policyjne w kontekście stanu samochodów wjeżdżających do miasta. Wspomniał 

także o myjniach samochodowych, które powinny znajdować się przy wyjeździe z budowy na terenie 

miasta. Następnie nawiązując do tematu aptek na terenie przychodni PCM wystąpił z wnioskiem do P. 

Starosty J. Janasa aby podjął rozmowy z Prezesem PCM w temacie obniżenia czynszu u dzierżawcy 

celem wprowadzenia nocnych dyżurów aptek. W momencie wystąpienia problemów z realizacją 

należałoby rozwiązać umowę, ogłosić drugi przetarg zawierający warunek zobowiązujący apteki do 

prowadzenia nocnych dyżurów. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński poinformował, iż Prezes PCM podejmuje rozmowy z właścicielem apteki, 

znajdującej się w przychodni PCM w kontekście wydłużenia godzin otwarcia apteki. 

 

Przewodniczący przychylił się do wypowiedzi r. W. Krochmala w temacie zanieczyszczania dróg oraz 

miasta przez zabłocone pojazdy. 

 

r. A. Kulesz odniósł się do otrzymanej odpowiedzi na złożone pismo dotyczące utworzenia instytucji 

koronera powiatowego, tym samym wyrażając swoje zdanie w temacie. 

 

r. J. Szumilas poruszył temat dotyczący uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

powiatowych. Zmiany w wysokości diet nie zostały wprowadzone od dekady ze względu na budżet 

Powiatu Wołowskiego. Swoją wypowiedź oparł na skutkach finansowych zawartych w ww. uchwale, 

które można byłoby przeznaczyć na inne ważne cele.  

 

r. K. Uran odnosząc się do swojej wcześniejszej wypowiedzi w punkcie 14 porządku obrad zaznaczyła, iż 

sołtysi nie otrzymywali odpowiedzi na pisma, które składali. W związku z tym pojawiły się wątpliwości 

czy zostają one przekazane do odpowiednich komórek organizacyjnych w Starostwie Powiatowym w 

Wołowie. Następnie odwołując się do dróg powiatowych na terenie Gminy Brzeg Dolny wypowiedziała 

się n/t akcji „Zima”. W związku z sytuacjami, powstałymi na wskutek obecnej pory roku nadmieniła o 

braku numeru alarmowego do Starostwa Powiatowego w Wołowie. Dodała, iż radni co roku wnioskują o 

zmiany w powyższej sprawie. 
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Dyskusja w temacie dróg powiatowych. W dyskusji wzięli udział: P. Starosta J. Janas, r. W. Krochmal, 

Członek Zarządu R. Borzyński, r. M. Cukrowski, r. J. Szumilas.  

 

P. Starosta J. Janas podczas swojej wypowiedzi w dyskusji poruszył temat aktualnych zmian w 

Starostwie Powiatowym w Wołowie. Nawiązał również do problemów służby zdrowia. Omówił kwestię 

związaną z trudnościami pozyskiwania pracowników merytorycznych. Odniósł się także do wypowiedzi 

r. A. Kuleszy w temacie instytucji koronera powiatowego. Wspomniał o kompetencjach Starosty w celu 

podkreślenia, iż jest to praca w ruchu ciągłym, niosąca za sobą określone skutki. 

 

W tym miejscu Członek Zarządu B. Stawiski opuścił posiedzenie. 

 

r. W. Krochmal podczas dyskusji zgłosił wniosek o zwrócenie nadzoru nad pracownikami, zajmującymi 

się łataniem dziur drogowych. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Zakończenie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady IX Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Makarewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


